



A Better Future for all Malaysians

5 cara untuk memperbaiki pengurusan wang dengan perbankan internet



1

TUMPU PERHATIAN PADA KEWANGAN ANDA

Dahulukan wang anda dengan gambaran segera dari semua akaun anda di satu tempat. Semak baki anda & lihat butiran transaksi bila-bila masa, di mana sahaja dari telefon atau komputer anda.



2

KEKALKAN SKOR KREDIT YANG BAGUS

Tetapkan pemindahan berulang atau pembayaran automatik atas talian agar anda boleh bayar kad kredit, pinjaman dan bil bulanan anda pada masanya.



3

ADAPTASI TABIAT KESELAMATAN BAIK

Ketahui cara melindungi kewangan anda dengan petua keselamatan kami, dan peribadikan tetapan perbankan anda dengan kata laluan pilihan atau log masuk biometrik, makluman transaksi, had pemindahan dan pengeluaran.



4

RANCANG KEWANGAN PERIBADI DENGAN LEBIH CEKAP

Nikmati perkhidmatan seperti pelaburan dalam talian tetap deposit, tambah nilai prabayar mudah alih, pelan bayaran kad kredit, menulis wasiat dan banyak lagi untuk kemudahan dan kecekapan.



5

AMBIL KESEMPATAN DARIPADA PROMOSI

Kekal kemas kini & manfaat daripada kadar tinggi faedah simpanan, tawaran pulangan tunai, yuran rendah, rebat & banyak lagi.

Jika anda ingin mengetahui lebih banyak cara untuk DuitSmart dan mendapatkan kesihatan kewangan yang lebih baik, sila layari www.hlb.com.my/duitsmart

Artikel ini dibawa kepada anda daripada Hong Leong Bank dengan kerjasama iMoney.my

Pengurusan wang yang betul adalah penting dalam melindungi aset peribadi anda. Baca [tips](#) ini untuk menyediakan diri bagi perbelanjaan besar yang akan datang!

Disclaimer: This content is for informational purposes and use only. It does not constitute and is not intended as financial or investment advice. You are encouraged to consult with competent accounting, financial or investment professionals based on your specific circumstances and needs before making any financial or investment decisions. We do not make any warranties as to accuracy or completeness of this information, do not endorse any third-party companies, products, or services described here, and take no liability for your use of this information. Figures and pictures, where used, are for illustration and explanation purposes only.